

Title (en)  
Open-end spinning machine

Title (de)  
Offnenend-Spinnmaschine

Title (fr)  
Machine de filature à bout libre

Publication  
**EP 0717132 A2 19960619 (DE)**

Application  
**EP 95114842 A 19950921**

Priority  
DE 4444851 A 19941216

Abstract (en)

An open end spinning machine has, next to each other, many working stations each with a spinning rotor supported by disc mountings and contained in a housing under low pressure and with a sliver disseminator having a rotating disseminating roller in a hinged case. The rotor housing can be shut at the front by a fibre channel plate placed on a hinged cover and a dirt disposal appts. is fixed in place below a dirt exit in the hinged housing. This appts. (13) is pneumatic and has a dirt receptacle funnel (38) located at a distance from the exit (36) on the hinged housing and is connected by a suction pipe (39) to a duct (9) for dirt running along the machine. The appts. is designed and fixed on the rotor spinning unit (4) so that opening of the unit cover (23) is not impeded.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine pneumatische Schmutzabsaugeeinrichtung 13, die so gestaltet ist, daß sie nachträglich an OE-Rotorspinnmaschinen 1 installiert werden kann, die eigentlich für eine mechanische Schmutzentsorgungseinrichtung konzipiert sind. Die erfindungsgemäße Schmutzabsaugeeinrichtung (13) weist einen asymmetrischen Schmutzaufnahmetrichter (38) auf, der über einen rückwärtigen Absaugstutzen (39) an eine spinnereieigene Absaugeeinrichtung (9) anschließbar ist. Die Schmutzabsaugeeinrichtung (13) ist dabei so ausgebildet und angeordnet, daß das Öffnen des Verdecks (23) der Rotorspinneinheit (4) nicht behindert wird. <IMAGE>

IPC 1-7  
**D01H 4/36**

IPC 8 full level  
**D01H 4/36** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**D01H 4/36** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- DE 2112170 A1 19720928 - STAHLCKER GMBH WILHELM
- DE 2856028 C2 19930128
- DE 4310810 A1 19941006 - SCHLAFHORST & CO W [DE]
- DE 4334483 A1 19950413 - SCHLAFHORST & CO W [DE]

Cited by  
EP3237658B1

Designated contracting state (EPC)  
CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0717132 A2 19960619; EP 0717132 A3 19961113; EP 0717132 B1 19991201; DE 4444851 A1 19960620; DE 59507334 D1 20000105;**  
JP H08209465 A 19960813; US 5647196 A 19970715

DOCDB simple family (application)

**EP 95114842 A 19950921; DE 4444851 A 19941216; DE 59507334 T 19950921; JP 32732695 A 19951215; US 57070995 A 19951211**